
Finančná komisia pri OZ v Tvrdošovciach 

Zápisnica 

 z   2.   zasadnutia finančnej komisie pri Obecnom zastupiteľstve v Tvrdošovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 19.04.2023 o 15.30 hod v zasadacej miestnosti Obecného úradu v 

Tvrdošovciach. 

P r í t o m n í :  

      Prítomní členovia komisie sú podpísaní na priloženej prezenčnej listine, ktorá tvorí prílohu 

č. 1 tejto zápisnice.  

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN č. 2/2023  o výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu  

    výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej obcou, o výške mesačného     

    príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 

    príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšku príspevku na režijné náklady a  

    podmienky úhrady v školskej jedálni 

  

3. Žiadosti 

4. Informácie starostu obce 

5. Záver 

 

R o k o v a n i e: 

1. Zasadnutie komisie zahájil a viedol predseda  komisie RNDr. Michal Bara,   ktorý privítal 

Ing. Mariána Tótha, MBA starostu obce,  Mgr. Judit Brenkus, prednostku OcÚ,   ako aj 

prítomných členov komisie.  Zo 7 členov komisie boli prítomní 6 členovia, t.j. komisia bola 

uznášaniaschopná.  

K predloženému programu členovia komisie nemali žiadne pripomienky, ani doplnenia. 

 

2. Návrh VZN č. 2/2023   o výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej obcou, o výške mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšku príspevku na režijné náklady a 

podmienky úhrady v školskej jedálni 

 

Po krátkom prerokovaní návrhu členovia komisie doporučujú OZ schváliť VZN č. 2/2023 

bez    pripomienok. 

 

 

http://www.tvrdosovce.sk/phocadownload/vzn/navrh/navrh-vzn-7-2018.pdf
http://www.tvrdosovce.sk/phocadownload/vzn/navrh/navrh-vzn-7-2018.pdf


3.Žiadosti  

Prednostka obecného úradu informovala členov komisie o podaných žiadostiach, ktoré tvoria 

prílohu č. 2 k zápisnici. 

a) Žiadosť T-com o predlženie nájomnej zmluvy.  

 Komisia doporučuje OZ schváliť žiadosť - bez pripomienok. 

b) Žiadosť Termálneho kúpaliska o zvýšenie rozpočtu na rok 2023 z dôvodu nutných 

stavebných úprav a obnovy bazénov o súčasných 20 000,-€ na 40 000,-€.  

Starosta obce podrobne informoval prítomných o prebiehajúcich ako aj o plánovaných 

prácach, ktoré realizujú pracovníci technických služieb obce. Zvýšenie tejto položky 

bude realizované presunom financií v rámci schváleného rozpočtu obce. 

 Komisia doporučuje OZ schváliť žiadosť kúpaliska.  

4.Informácie starostu obce 

a)   Výstavba novej materskej školy s vyučovacím jazykom maďarským. Nakoľko víťaz 

verejného obstarávania spoločnosť Avastav s.r.o. z rôznych dôvodov žiada o navýšenie 

rozpočtu z vysúťažených 2 mill. € na 2,9 mill. €, s čím obec nesúhlasí, dôjde k rozviazaniu 

zmluvy s touto  spoločnosťou. Po aktualizácie projektovej dokumentácie a súťažných 

podkladov bude vypísané nové verejné obstarávanie na túto stavbu. 

b)   Vežový vodojem bola skolaudovaná, pripravuje sa zmluva o prevádzke tohto diela, ktorá 

bude spojená so zmluvou o prevádzke vodovodu. Prevádzkovateľom bude ZVaK. 

RNDr. Michal Bara, predseda komisie navrhol starostovi obce a  prítomným členom finančnej 

komisie, aby zvážili možnosť odpredaja obecných akcií celej vodovodnej, ako aj budúcej 

kanalizačnej siete, nakoľko je to tzv. „mŕtvy“ majetok, ktorý žiadny zisk neprináša, len výdavky 

spojené s odstránením prípadných havarijných stavov a obnovou sietí. 

c)      V Palárikove prebiehalo rokovanie o kolaudácii prvej etapy výstavby kanalizačnej siete 

a výtlačného potrubia odpadových vôd. Aj keď niektorí poslanci z palárikovského  obecného 

zastupiteľstva mali výhrady, podľa slov starostu obce bude vydané kladné rozhodnutie. 

d)   Spoplatnenie odvozu veľkorozmerného a biologického odpadu. Obec, na základe  

oznámenia a následného zaplatenia poplatku bude zabezpečovať odvoz veľkorozmerného 

a biologického odpadu z domácností. Ten, kto vyloží odpad na verejné priestranstvo, bude 

pokutovaný v zmysle platných zákonov a nariadení za znečistenie životného prostredia 

a nezákonné umiestnenie odpadu.  

e)      V rámci obnovy Plánu rozvoja obce v súčasnosti prebieha delimitácia niekoľkých 

pozemkov zo Slovenského pozemkového fondu na obec, ako aj odkúpenie niektorých 

pozemkov z vlastníctva občanov do vlastníctva obce. 

f)    Slovenská inšpekcia životného prostredia udelila pokutu za porušenie predpisov pri sanácii 

skládky tuhého komunálneho odpadu vo výške cca. 20 000,-€. Na základe odvolania  táto suma 

bola znížená na 15 000,-- €.  Po dohode s inšpekciou pokuta bude zaplatená po mesačných 

splátkach vo výške 1 500,-€. 

g)    Firma Claritas pokračuje v aktivitách v príprave projektu na vybudovanie domu dôchodcov 

na ul. Gaštanová. 



h)   Dňa 22.apríla 2023 o 8:00 hod. budú zahájené brigádnické práce na skrášľovanie nášho 

životného prostredia v spolupráci pracovníkov podniku verejnoprospešných služieb  

a obyvateľov obce. 

j) Najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva je plánované na 27.4.2023. 

Po niekoľkých doplňujúcich otázok a ich odpovedaní zo strany starostu obce členovia 

komisie brali na vedomie informácie starostu obce 

5.Záver 

Týmto bol program zasadnutia komisie vyčerpaný, predseda komisie poďakoval všetkým za 

účasť a ukončil zasadnutie. 

 

V Tvrdošovciach, dňa 19.4.2023 

 

 

       RNDr. Michal Bara 

          predseda komisie  


